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Glózik Klára: A toruinform
irodák kategóriájában elsõ alka-
lommal fordult elõ, hogy nem
egy iroda, hanem egy személy
kapta meg a díjat. Öt évig áll-
tam a szarvasi Torurinfom Iro-
da élén és alelnöke voltam az
Országos Tourinform Szövet-
ségnek. Az e helyeken végzett
munkámért és a III. Lovas Vi-
lágtalálkozó lebonyolításában
való részvételemért kaptam az
elismerést.

Tóth Ferenc: A turizmus terü-
letén végzett több mint tíz éves
szakmai munkám elismeréséül
kaptam a díjat, külön hangsúlyt
fektettek az indoklásban a lovas
fesztiválok és a III. Lovas Világ-
találkozó szervezésében való
részvételemre.

– Hogyan érintette Önöket az
elismerés?

Glózik Klára: A régió több
mint 20 irodája közül harmadik-
ként részesült Szarvas ebben az
elismerésben. Természetesen jó
érzés; látom, hogy mégis érde-
mes volt dolgozni. Jobban örül-
tem volna, ha akkor kapom, mi-
kor még a tourinform irodában
dolgoztam… de ez a kitüntetés
a szarvasi irodának mindenkép-
pen kijárt volna. Az irodán ke-
resztül pedig a város is részese
a díjnak, hiszen az önkormány-
zat mûködtette a tourinform iro-
dát, támogatta a lovas világta-
lálkozó megrendezését.

Tóth Ferenc: Nagyon jólesõ
érzés, hogy a munkámat elis-
merték. A térség turizmusába a
’90-es években a falusi turiz-
mussal kapcsolódtam be majd a
Magyar Turisztikai Egyesületen
keresztül részt vettem a szarva-
si, majd a Dél-alföldi turisztikai
koncepciók kidolgozásában. Az
évek során a turizmus területén
bekövetkezett szemléletváltás-

Szarvasiak az Alföld turizmusáért
Két szarvasi turisztikai szakember részesült a szakma kiemelke-
dõ elismerésében tavaly év végén. Glózik Klára és Tóth Ferenc az
Alföld turizmusáért díjat vehette át a Dél-alföldi Regionális Ide-
genforgalmi Bizottsága évadzáró partiján a regionális idegenfor-
galmi bizottság elnökétõl, Tokaji Ferenctõl. Elsõ kérdésünkkel azt
tudakoltuk, mi hangzott el a díjak indoklásául.

ban része van azoknak a fóru-
moknak, elõadásoknak, melyek
szervezésében komoly szerepet
vállaltam. Nem csak a
tourinform irodák jöttek létre,
de a legtöbb önkormányzatnak
van idegenforgalmi bizottsága,
a városok és a vendéglátóhelyek
ma már belátják a komplex tu-
risztikai programok és a mar-
keting fontosságát. Úgy gon-
dolom, a Magyar Turisztikai
Egyesü le t  a l e lnökekén t ,  a
Békés Megyei Kereskedelmi
és Iparkamara Idegenforgalmi
Bizottsága és a Dél-alföldi Re-
gionális Idegenforgalmi Bizott-
ság tagjaként megfelelõen kép-
viseltem a turizmus céljait, ér-
dekeit.

A kitüntetések odaítélésének
indokaként mindkettõjük eseté-
ben elhangzott a III. Lovas Vi-
lágtalálkozó megrendezésében
nyújtott teljesítményük. Immár
egy fél évvel a rendezvény után
Önök hogyan értékelik; sikerült
ennek az eseménynek megfelelõ
nyomot hagynia Szarvasról az
emberek emlékezetében?

Glózik Klára: A tavalyi lovas
világtalálkozó a régió legna-
gyobb turisztikai rendezvénye
volt, lovas berkekben ország-
szerte a legfontosabb esemény.

Van még olyan terület, amiben
fejlõdni lehet, ide tartozik a kül-
földi résztvevõk számának nö-
velése. Ez azonban anyagi kér-
dés is, amire szerintem érdemes
lenne áldozni, mert a színvona-
lat erõsen befolyásolja. Ami a
találkozó hozadékát illeti: na-
gyon jót tesz a város marketing-
jének. Olyan esemény, ami sok
embert idecsalogatott és sokáig
lehet beszélni róla, remélhetõen
érezhetõ lesz a hatása az idei
turisztikai programok látoga-
tottságán is. A tavaszi turiszti-
kai kiállításokon majd le lehet
mérni, hogy milyen nyomot ha-
gyott az emberekben a lovas-ta-
lálkozó.

Tóth Ferenc: Úgy ítélem meg,
hogy a III. Lovas Világtalál-
kozó a Dél-Alföld, az Alföld
legnagyobb rendezvényeként
jól sikerült.  A rendezõknek
fe le  annyi  pénzb õ l  ke l le t t
g a z d á l k o d n i u k ,  m i n t
amennyire szükség lett volna.
Ez idézte elõ azt is, hogy vi-
szonylag kevés külföldi résztve-
võt számlált a rendezvény. A
j ö v õ b e n  s z o rg a l m a z n u n k
kell, hogy az ehhez hasonló
turisztikai programok orszá-
gos keretbõl legyenek támo-
gatottak. Mindent összevet-
ve: a szûkös pénzügyi lehetõ-
ségekbõl a maximumot hoz-
tuk ki, a kedvezõtlen idõjárás
ellenére teltház volt, rengeteg
elismerõ telefont, levelet kap-
tunk.

Az elengedhetetlen kérdés:
Hogyan tovább?

Glózik Kálra: Most tanítok,
de a turizmustól nem szakadtam
el, a Dél-alföldi Regionális Mar-
keting Igazgatóság megbízásá-
ból különbözõ feladatokat látok
el a turizmus területén. Ide tar-
tozik egyes projektek koordiná-
lása, és én szervezem a részvé-
telüket az Utazás 2006 kiállítá-
son is. A turizmustól elszakadni
nem is akarok, majd meglátjuk,
mit hoz a jövõ.

Tóth Ferenc: Továbbra is a
lovas-fesztiválok és világtalál-
kozók szervezését végzem a tu-
lajdonos megbízásából.

Az idei nemzeti fesztivál szer-
vezését már meg is kezdtük. A
szakmai szervezeteken keresztül
szeretnék a turizmusért minél
többet tenni, és természetesen
itt, Szarvason is a város és a kis-
térség turisztikai értékeit képvi-
selve a rendezvények szervezé-
sében is részt venni.           K.ZS.


